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Cesta: Do Szegedu jsem cestovala vlakem z Olomouce s přestupem 
v Břeclavi a pak přímo do Budapešti. Z Budapešti do Szegedu trvá 
cesta už jen dvě hodiny. Tato cesta je dražší a méně pohodlná než 
autobusem Student Agency.  Místa v autobuse je ale potřeba si 
rezervovat s dostatečným předstihem. 
 

Ubytování: Bydleli jsme na kolejích, měli jsme pro sebe celé páté 
patro. Koleje byly starší, ale výtah fungoval a uklízelo se tam každý 
den. Pokoje byly po třech s ledničkou a koupelnou, která byla v 
horším stavu. Koleje u nás jsou určitě hezčí, ale dalo se to 
přežít.Výhodou bylo,že cesta do nemocnice trvala pouhých 10 minut. 
 
 

Organizace: Na nádraží mě čekala místní studentka a jeli jsme 
tramvají na ubytovnu. Maďarští studenti jsou moc milí, bydleli s námi 
na patře, takže jsme je měli k dispozici 24hodin denně. Ukázali nám 
oddělení a poskytli vždy pomoc. Vymýšleli nám program na každý 
den jako- international drinking party, food party, karaoke….  
,navigační soutěž, kvíz, atd. První víkend jsme se vydali na sever do 
Egeru, Miskolce, kde jsme poznávali památky a přírodní krásy 
Maďarska.Výlet byl spojený  s návštěvou slavného vínového 
festivalu. Druhý víkend jsme se domluvili, že si každý naplánuje 
volný čas sám. Já jsem byla na Balatonu s českými přáteli. Třetí 
víkend jsme se rozdělili do skupin- jedna jela do Vídně a druhá na 
Balaton. Čtvrtý víkend byl rozlučkový v Budapešti, odkud už většina 
studentů mířila domů. Vše bylo dobrovolné a doplácelo se zvlášť. 
Jídlo bylo zajištěné pouze od pondělí do čtvrtka ve formě obědů v 
místní restauraci- polévka, hlavní jídlo, salát a pití. 
 Město, počasí, studenti: Szeged leží blízko hranice se Srbskem. Je to 
pěkné, docela malé městečko, takže se všude dá dojít pěšky. Ceny 
jsou velice podobné českým. Celý měsíc bylo neskutečné vedro a bez 
klimatizace trochu trvalo, než si člověk zvyknul. Proto místní 
aqvapark byl po práci tou nejlepší volbou. Přijelo kolem 40 studentů 
z celého světa, takže nouze o nová přátelství rozhodně nebyla. 



Stáž: Byla jsem sice na vědecké stáži, ale zařadili mě do klinického 
projektu, takže jsem byla s ostatními studenty  v nemocnici. 
Nemocnice byla na horší úrovni než u nás, ale lékař,který mě měl na 
pediatrii uměl dobře anglicky. Umožnil nám projít všechna dětská 
oddělení a vždy se postaral, aby se nám někdo věnoval. Nejvíce se mi 
líbilo na onkologii. Ostatní studenti na jiných odděleních si dost 
stěžovali, ale já si zvolila dobře. Doporučuji buď chirurgické nebo 
pediatrické oddělení. 
 

Závěr : Stáž doporučuji všem, co chtějí přes prázdniny nasbírat nové 
zážitky, poznat životní styl Maďarů, procestovat zase kousek světa. 
Někteří byli zklamaní, protože jeli na tento program hlavně kvůli 
praxi v nemocnici. Já jela hlavně kvůli novým přátelům a proto, že 
jsem chtěla něco zažít a to se mi také povedlo. 
 


